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Beantwoording technische vragenronde 
Jaarrekening 2020 Laarbeek 

 
De raad is in de gelegenheid gesteld tot het stellen van technische vragen m.b.t. de jaarreke-
ning 2020. De behandeling van deze Jaarrekening staat geagendeerd ter besluitvorming voor de 
raadsvergadering van 8 juli a.s. 
 
 
Vragen Fractie CDA 
 
Vraag 1 
Blz 43. Duurzaamheidsagenda; duurzaam wonen. 
Regeling Reductie Energieverbruik De gemeente Laarbeek heeft in september 2020 een toeken-
ning van € 66.500,- gekregen op haar aanvraag voor de Regeling Reductie Energieverbuik 
(RRE). De RRE biedt gemeenten de mogelijkheid om projecten op te zetten om huiseigenaren te 
stimuleren om kleine energiebesparende maatregelen te nemen. 
De gemeente heeft voor 2021,in samenwerking met WoCom, SPDL en DWL, ook een aanvraag 
gedaan voor de Regeling Reductie Energieverbruik Woningen, het vervolg op de RRE. Deze aan-
vraag is volledig ingestoken op het stimuleren van energiebesparende maatregelen onder huur-
ders. Daartoe enkele vragen: 

 In het eerste kwartaal van 2021 zou bekend zijn of deze subsidie wordt toegekend, is dit 
het geval? 

 Is er bij Gemert-Bakel nagegaan hoe en/of waarom zij tot een hogere subsidie zijn  ge-
komen over 2020? (toezegging portefeuillehouder bespreking kadernota 2021, n.a.v. 
motie CDA RRE subsidie)  

 Is de ambtelijke ondersteuning voldoende om deze regeling uit te voeren? 
 

Antwoord: 
De gemeente Laarbeek heeft een bedrag van € 170.000 aangevraagd. Deze is toege‐

kend. De gemeente Gemert‐Bakel heeft een hogere subsidie toegekend gekregen, om‐

dat zij hebben ingeschat een hoger aantal inwoners te kunnen bereiken met de pro‐

jecten. Het ziet er echter naar uit dat Gemert‐Bakel mogelijk een zeker aandeel terug zal 

terug moeten betalen, omdat deze aantallen niet zijn gehaald. Momenteel is de ambte‐

lijke ondersteuning voldoende om de regeling uit te voeren. 
 
Vraag 2 
Blz 88 Beleidsindicator; Banen  
wat is de reden dat Laarbeek zoveel afwijkt van vergelijkbare gemeenten <25.000 inwoners? 
Laarbeek: 609,3 en gemiddelde gemeente <25.000 inwoners 682,7 
 

Antwoord: 
Het aantal banen in de industrie ligt hoger dan gemiddeld en het aantal banen in de 

dienstverlening lager. Een verklaring is dus dat we minder dienstverlening hebben dan 

gemeenten met een vergelijkbaar inwoneraantal. Het aantal banen is sinds 2014 al ge‐

staag aan het groeien, o.a. door nieuwe bedrijven op Bemmer IV. Verder is de ligging 

van de gemeente belangrijk. Laarbeek ligt tussen Helmond en Meierijstad en dichtbij 

Eindhoven. Daar zit veel werkgelegenheid waar ook inwoners van Laarbeek werken. 
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Vraag 3 
Blz. 96 Bijdrage aanleg LED verlichting sportparken 
voetbalclubs hebben nog geen opdracht verleend voor het aanbrengen van de ledverlichting 
omdat ze het niet eens zijn met het besluit van de raad betreffende de hoogte va het beschik-
baar gestelde krediet. 
heeft het mogelijk niet deelnemen van één van de voetbalvereniging en/of korfbalclub een ne-
gatief effect op de mogelijkheid tot het verkrijgen van subsidie uit de SPUK-regeling? 
 

Antwoord: 
Tot op heden hebben twee voetbalclubs (Aarle‐Rixtel en Lieshout) de ledverlichting ge‐

plaatst op de trainingsvelden. Zij komen in aanmerking voor de subsidie uit de SPUK‐

regeling. Als één voetbalvereniging en/of korfbalclub geen ledverlichting plaatst dan 

heeft dit geen negatief effect op de subsidie van de andere verenigingen. 

De vereniging die geen ledverlichting plaatst, maakt geen plaatsingskosten en komt 

daarom ook niet in aanmerking voor subsidie. Deze subsidie wordt per vereniging aan‐

gevraagd. 
 
Vraag 4 
Volgens de septembercirculaire 2020 heeft Laarbeek €25.000,- ontvangen (Decentralisatie-
uitkering Kerkenvisies) voor het opstellen van een kerkenvisie. 
Wat is de stand van zaken m.b.t. deze visie? Waar is deze verantwoord in de jaarstukken? 
 

Antwoord: 
De kerkenvisie is nog niet klaar. Er zijn meerdere gesprekken gevoerd en er is een plan 

van aanpak.  Met het parochiebestuur Parochie Zalige Pater Eustachius van Lieshout is 

afgestemd dat er eerst prioriteit zou gegeven werd aan het concrete initiatief voor de 

herbestemming van de Leonarduskerk. In het najaar 2021 wordt de Kerkenvisie verder 

opgepakt. Er zijn nog geen middelen uitgegeven, daarom is er niets verantwoord in de 

jaarstukken. 
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Vragen Fractie PNL 
 
Vraag 1 
Blz. 7 Programma 3 Woon en leefklimaat 
Niet gebruikt budget duurzaamheid 2020 is per abuis niet overgeheveld naar 2021 (€338.000). 
Dat is in maart via een raadsbesluit alsnog wel gebeurt (blz. 54).  
Nu staat er dus €338.000 als positief resultaat in de programmarekening 2020.  
Andere niet gebruikte budgetten, die wel overgeheveld zijn, worden (terecht) niet benoemd als 
positief resultaat over 2020. 
 
Moet het bedrag van €338.000 eigenlijk niet van het totale resultaat 2020 afgehaald worden 
(€943.000 – €338.000 = €605.000), waardoor het positieve resultaat over 2020 minder hoog 
wordt? 
Indien het antwoord hierop negatief is, op welke manier wordt dit dan alsnog wel verwerkt? 
Wellicht zie ik het verkeerd, maar het positieve saldo over 2020 lijkt nu te hoog. 
 

Antwoord (al eerder via griffie verstuurd): 
Het klopt inderdaad dat het gepresenteerde voordelige rekeningresultaat 2020 van 

€ 943.000 positief wordt beïnvloed door het niet gebruikte budget duurzaamheid. 

Zoals bekend is de overheveling van het rest‐budget duurzaamheid 2020 abusievelijk 

niet meegelopen in het reguliere proces van budgetoverhevelingen (raadsbesluit: 17 de‐

cember 2020). Hierdoor komt het desbetreffende niet besteedde budget uiteindelijk te‐

recht in het rekeningresultaat 2020. Om voor uitgaven in het kader van duurzaamheid in 

2021 niet te moeten wachten op de besluitvorming met betrekking tot de resultaatbe‐

stemming van jaarrekening 2020 (raadsvergadering: 8 juli 2021) is een afzonderlijk 

voorstel aan de raad voorgelegd om, vooruitlopend op de besluitvorming rondom de re‐

sultaatbestemming jaarrekening 2020, toch tijdig en rechtmatig over deze middelen te 

kunnen beschikken (raadsbesluit: 18 maart 2021). Daarbij heeft beschikking over de al‐

gemene reserve plaatsgevonden met de wetenschap dat het rekeningresultaat 2020 

(waarbij het saldo dus mede positief is beïnvloed door het overschot aan middelen duur‐

zaamheid) uiteindelijk daaraan weer wordt toegevoegd. 
 


